

# NOTICE FOR VISA-REQUIRED FOREIGN NATIONALS

Nationals from the following countries have to **wait at least five (5) working days** before the release of their visas:

Algeria	Azerbaijan	Bangladesh	Democratic People's Republic of Korea
East Timor	Egypt	India	Iran
Iraq	Jordan	Lebanon	Libya
Nigeria	Pakistan	Palestine	Somalia
Sri Lanka	Sudan	Syria	Yemen

**Note:** Applicants who are holders of TRAVEL DOCUMENTS need to wait for approval or clearance from the Department of Foreign Affairs in Manila, Philippines for the issuance of their visas.

## Visa Fees for Visa-Required Foreign Nationals:

- SAR 100.00 (APPLICATION FEE/NOTARIAL FEE)
- SAR 160.00 (SINGLE ENTRY/3 MONTHS VALIDITY)
- SAR 360.00 (MULTIPLE ENTRY/6 MONTHS VALIDITY)
- SAR 480.00 (MULTIPLE ENTRY/1 YEAR VALIDITY)

# **NOTICE FOR VISA-REQUIRED FOREIGN NATIONALS**

**Notice for Indian nationals who are holders of American (US), Japanese, Australian, Canadian, Schengen, Singaporean, or United Kingdom (AJACSSUK) multiple-entry visa:**

1. Authorized to stay for 14 days or less;
2. Passport valid at least 6 months beyond the date of departure from the Philippines;
3. Return or onward ticket to the next country of destination; and,
4. No Derogatory Record with the Philippine Bureau.

## **Important Notes:**

1. This may only be implemented at the Ninoy Aquino International Airport (NAIA) Terminals 1, 2, 3, and 4, and at the Clark International Airport.
2. This type of admission is non-convertible to other visa categories.
3. Valid visa refers to both the period of time it may be used and to the number of times it may be used, i.e. single or multiple-entry. Thus, a single-entry AJACSSUK visa that has been used once is no longer considered a valid visa even though it may have an expiry date of one year from now. Likewise, an unused visa that has expired is no longer valid.

# إشعار للمواطنين الأجانب المطلوبين الحصول على تأشيرة

يتعين على مواطني البلدان التالية الانتظار خمسة (5) أيام عمل على الأقل قبل إصدار تأشيراتهم:

الجزائر	أذربيجان	بنجلاديش	جمهورية كوريا الشعبية الديمقراطية
تيمور الشرقية	مصر	الهند	إيران
العراق	الأردن	لبنان	ليبيا
نيجيريا	باكستان	فلسطين	والصومال
سريلانكا	السودان	سوريا	اليمن

**ملاحظة:** يتعين على حاملي وثائق السفر انتظار الموافقة (التصريح) من مانيلا قبل إصدار تأشيراتهم.

## رسوم التأشيرة للأجانب المطلوب الحصول على تأشيرة:

- 100.00 ريال سعودي (رسوم الطلب / رسوم التوثيق)
- 160.00 ريال سعودي (دخول مفرد / صلاحية 3 أشهر)
- 360.00 ريال سعودي (دخول متعدد / صلاحية 0 أشهر)
- 480.00 ريال سعودي (دخول متعدد / صلاحية لمدة سنة)

# إشعار للمواطنين الأجانب للحصول على تأشيرة الفلبين

إشعار لحاملي الجنسية الهندية الذين يحملون تأشيرة دخول متعددة لأمریکا، اليابان، أستراليا، كندا، شنغن، سنغافورة أو المملكة المتحدة:

1. مصرح بالبقاء لمدة 14 يوما أو أقل.
2. جواز السفر ساري الصلاحية لمدة 6 أشهر على الأقل بعد تاريخ المغادرة من الفلبين.
3. تذكرة العودة أو الوجهة المقصودة بعد المغادرة.
4. خلو سوابق مع مكتب الهجرة بالفلبين.

## ملاحظات هامة:

1. لا يمكن إنفاذ ذلك إلا في صالات مطار نينوي أكينو الدولي الأول والثاني والثالث والرابع ومطار كلارك الدولي.
2. هذا النوع من القبول غير قابل للتحويل إلى فئات تأشيرات أخرى.
3. تشير التأشيرة الصالحة إلى الفترة الزمنية التي يمكن استخدامها فيها وعدد المرات التي يمكن استخدامها فيها ، أي الدخول المفردة أو المتعددة. وبالتالي ، فإن تأشيرة الدخول المفردة لأمریکا، اليابان، أستراليا، شنغن، سنغافورة أو المملكة المتحدة والتي تم استخدامها مرة واحدة لم تعد تعتبر تأشيرة صالحة على الرغم من أن تاريخ انتهاء صلاحيتها قد يكون عام واحد من الآن. وبالمثل ، فإن التأشيرة غير المستخدمة التي انتهت صلاحيتها لم تعد صالحة.